
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva městyse Bobrová 

 č. 18 2024 ze dne 16.12.2024 

Zahájení zasedání: 16.12.2024 v 16:00 hodin 

Místo konání: zasedací místnost úřadu městyse   

Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou č. 1 k zápisu  

Omluveni: Zdeněk Smažil, Ing. Jiří Šindler  

Nepřítomni: --- 

Hosté: viz příloha č. 2 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila starostka Zdeňka Smažilová a přivítala všechny přítomné. Dle článku 12, 

bod 7, jednacího řádu ze dne 22.12.2022 bude průběh jednání i zvukově monitorován. 

Jednání bylo řádně svoláno a zveřejněno na obou úředních deskách od 6.12.2024 dosud.    

Přítomno je celkem 13 členů zastupitelstva obce z celkového počtu 15, zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

Zápis z minulého zasedání byl vyhotoven, podepsán ověřovateli zápisu, nebyla proti němu vznesena 

připomínka a je uložen na úřadu městyse.  Zápis s usnesením byl zveřejněn na webových stránkách městyse. 

Materiály, které jsou předmětem dnešního jednání, byly zaslány všem zastupitelům předem na jejich                            

e-mailové adresy. Současně byli zastupitelé požádáni, aby dotazy, které je nutné vyhledat v účetnictví, 

či jiných dokumentech, zasílali předem. Předem je nutné také poslat dotazy, které nejsou předmětem 

programu. Návrh rozpočtu a ceny vodného a stočného byly předmětem jednání pracovního zasedání 

zastupitelstva dne 26.11.2024, přítomno bylo celkem 13 členů zastupitelstva (Smažil Z. omluven, Kašpárek 

V. nepřítomen), k návrhu rozpočtu nebyly vzneseny žádné námitky a připomínky. Kalkulaci vodného a 

stočného přepracoval p. Staněk dle požadavku zastupitelů z pracovní schůzky. Na pracovním zasedání bylo 

také dohodnuto, že se nebudeme zabývat prezentací firem Envys a Asitis tj. místní energetickou koncepcí.  

 Program 

1. Zahájení 

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu (včetně doplněných bodů) 

4. Rozpočet 2025 (návrh rozpočtu městyse) + projednání mimořádného příspěvku ZŠ  

5. Kalkulace cen vodné, stočné na rok 2025 

6. Informace o dílčím přezkumu hospodaření za část roku 2024 



7. Záměr č.11 2024 prodej pozemku k.ú. DB 

8. Záměr č.12 2024 pronájem prostor v čp. 150 

9. Chodníky DB (u kostela a terminálu) 

10. Schválení DPP na prohrnování sněhu s p. Kolouškem (člen ZM) 

11. Cenová nabídka kamery  

12. Informace o investičních záměrech 

         a. Dílna a sklad  

         b. Oprava střechy č.p. 150 

         c. Stavba enviromentální učebny  

         d. Oprava zázemí hasičské zbrojnice 

         e) Informace sběrný dvůr  

         f) Oprava komunikací  

         g) projekt rozšíření sítí „U Kaňovce“  

          h) projekt výměna plynových kotlů v ZŠ  

         ch) projekt strouha podél st. silnice II/360 

i).  Rosinec 

13. Diskuze k projednaným bodům 

14. Závěr 

 

1. Zahájení – pí starostka přivítala přítomné zastupitele i hosty  

2. Volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a komise návrhové 

- Mgr. Radka Limlová – zapisovatel 

Usnesení: ZM schvaluje Mgr. Radku Limlovou jako zapisovatele 

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

- Mgr. Jaroslav Strnad a Jana Dostálová – ověřovatelé zápisu  

Usnesení: ZM schvaluje Mgr. Jaroslava Strnada a Janu Dostálovou jako ověřovatele zápisu  

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

   

- Jan Pokorný a Miloš Srnský   – komise návrhová 

Usnesení: ZM schvaluje Jana Pokorného a Miloše Srnského jako komisi návrhovou 

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

3. Program: - viz bod 1  

Pí starostka se dotázala, zda má ještě někdo nějaký bod k doplnění                                                                         

žádný ze zastupitelů neměl návrh na doplnění programu     

Návrh: Schválit předložený program včetně doplněných bodů  



Usnesení: ZM schvaluje navržený program jednání včetně doplněných bodů zasedání zastupitelstva  

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

4. Návrh rozpočtu městyse Bobrová na rok 2025, včetně rozpočtu MŠ a ZŠ a zvýšeného provozního 

příspěvku na opravy – návrh rozpočtu byl projednán na pracovním setkání a nebyla k němu                        

do 16.12.2024 do 12,00 hodin vznesena žádná připomínka. Rozpočet je navržený jako schodkový se 

zapojením přebytků rozpočtů z minulých let (pol. 8115) 17 310 282 Kč. Schválení schodkového 

rozpočtu 2025 je vyvoláno především pokrytím nákladů na investice – revitalizace Rosince, 

enviromentální učebna, oprava hasičské zbrojnice, dále neinvestiční náklady zahrnují opravy 

technologie a elektrické energie na vodárně, počítá se i s opravami sokolovny, budovy ZŠ a MŠ apod. 

Investice a opravy jsou vyvolány především stářím a opotřebením budov a zařízení a je nutné zachovat 

jejich funkčnost. Příjmy rozpočtu jsou navrženy s opatrností, příjem dotací budeme vědět až po 

konečném rozhodnutí poskytovatele dotace. Daňové příjmy jsou navrženy o 0,5 mil. menší, než je 

předpoklad RUD. Vývoj situace v ČR se točí i kolem daňových příjmů a zasáhne určitě i náš rozpočet. 

Některé navrhované změny nebyly dosud s obcemi nijak projednávány (např. pokrytí nákladů na mzdy 

nepedagogických pracovníků od září 2025).  Rozpočet městyse je odsouhlasený předsedou FV Ing. Jiřím 

Šindlerem. Návrh byl zveřejněný na obou úředních deskách od 28.11.2024 dosud.  

     Aktuálně (k 30.11.) je na běžných účtech obce 37 934 459,05 Kč, fondy 9 659 301,05 Kč, úvěr                  

     3 209 400 Kč, pokladna 66 153 Kč. Návrh rozpočtu je sestavený po jednotlivých kapitolách a přílohou  

      je Zpráva k návrhu rozpočtu Městyse Bobrová na rok 2025, oba dokumenty budou tvořit nedílnou  

      součást zápisu.   

     Další případné požadavky na financování jednotlivých kapitol se budou řešeny rozpočtovými opatřeními.   

 

 Provozní příspěvek zřízené příspěvkové organizaci ZŠ Bobrová – 3 100 000 Kč a mimořádný 

příspěvek na opravy 3 100 000,- Kč, investice 4 730 000 Kč, celkem 10 930 000 Kč.                                          

Plánované nutné opravy: okna světlíku v tělocvičně cca 100 tis. Kč, výměna oken na I. stupni 

(pokračování) cca 200 tis. Kč, výměna světel ve 2 třídách cca 100 tis. Kč, výměna podlah cca 200 tis. Kč, 

výměna šatních skříněk 300 tis. Kč a výměna plynového kotle (zpracovává se projekt) v jedné budově, 

odhadovaná cena 2,2 mil. Kč. Plynové kotle jsou daleko za životností a jsou původní.  

 Investiční výdaje celkem ve výši 4 730 000 Kč. Zahrnuje náklady na enviromentální učebnu 2,74 mil. Kč 

(cena je dle SOD), dále bezbariérový chodník v částce 0,49 mil. Kč (zpracovává se projekt) a FWE 1,5 

mil. Kč (podaná žádost o dotaci).  

ZŠ má tyto závazné ukazatele rozpočtu: 

Náklady na energie                            účet 502  xxxx                             max.     1 970 000 Kč                                                 

Náklady na pořízení majetku             účet 558 xxxx                              max.        150 000 Kč           

                                       



Provozní příspěvek zřízené příspěvkové organizaci MŠ Bobrová – 900 000Kč, opravy  

elektroinstalace 2 800 000,- Kč, ostatní práce  (výmalba) 400 000,- Kč -  celkem 4 100 000 Kč  

V rámci schvalování rozpočtu byla příspěvkové organizaci MŠ Bobrová schválena částka na neinvestiční 

výdaje školky ve výši 900 000Kč, opravy elektroinstalace cca 2 800 000 Kč, dalších cca 400 000 Kč 

vyžádá malování. V rozpočtu jsou navrženy tyto závazné ukazatele:  

MŠ Bobrová 900 000 Kč – závazné ukazatele rozpočtu:                                                                                             

Náklady na energie                            účet  502  xxxx                               max.     430 000 Kč                                                 

Náklady na pořízení majetku             účet  558  xxxx                               max.       150 000 Kč          

K bodu Rozpočet proběhla diskuze, která se nedala zcela přesně zaznamenat. P. Kašpárek vyslovil 

nesouhlas se schodkem, ing. Smažil s odhadem cen některých investic např. výmalba ve školce, opravy 

cest, atd.. Pí starostka vyzvala zastupitele ať dají návrh na vyřazení konkrétních investic z rozpočtu, také 

připomenula, že některé investice a opravy řeší havarijní stav. Dále že není možné přesně stanovit cenu 

např. výmalby ve školce, když ještě neproběhla oprava elektriky a neví se přesně rozsah a cena prací, které 

bude nutné provést. Nikdo ze zastupitelů nedal žádný návrh na vyřazení částky investic nebo oprav.  

Návrh: Schválit schodkový rozpočet na rok 2025, včetně zvýšeného provozního příspěvku ZŠ                                  

o 3 100 000 Kč a rozpočtů příspěvkových organizací v předloženém znění                                                                                                                                         

Usnesení: ZM schvaluje schodkový rozpočet na rok 2025, včetně zvýšeného provozního příspěvku ZŠ o 

3 100 000 Kč a rozpočtů příspěvkových organizací v předloženém znění. 

Hlasování: PRO 10 PROTI 2 (V. Kašpárek, J. Smažil) ZDRŽEL SE 1 (J. Straková)  

 

5. Kalkulace ceny vodné a stočné na rok 2025 – kalkulaci sestavil p. Staněk z předložených podkladů 

roku 2024. Kalkulace byly zaslány předem všem zastupitelům v materiálech, ceny byly také předmětem 

jednání pracovního zastupitelstva dne 26.11.2024, dosud nebyla k cenám vznesena žádná připomínka. 

Kalkulace je sestavována podle metodiky MZ ČR, dále ceny hlídá cenový úřad, kalkulace se postupují 

dalším institucím a pokud se vyskytne chyba, musí se opravit. Ceny vody prodané na rok 2025 pro obce 

Mirošov a Podolí zůstávají stejně tj. ve výši pro Mirošov 42,44 Kč včetně DPH a Podolí 37,48 Kč včetně 

DPH. V souladu se smlouvami byla cena vody do 30.11. obcemi odsouhlasena. Kalkulace ceny vodného 

a stočného pro městys je navržena celkem na 110 Kč, tj. 55 |Kč vodné a 55 Kč stočné, ceny jsou 

dvousložkové a včetně DPH. Ceny vody musí být neprodleně po schválení zveřejněny na dobu 15 dnů, 

aby mohly být platné od 1.1.2025.  

Diskuze proběhla k cenám vody pro okolní obce, zda lze či nelze ceny zvýšit, někteří zastupitelé 

zpochybňovali správnost a včasnost dodaných kalkulací.   

Návrh: Schválit cenu vody předané včetně DPH pro obec Mirošov ve výši 42,44 Kč a obec Podolí ve 

výši 37,48 Kč. 



Usnesení: ZM schvaluje cenu vody předané včetně DPH pro obec Mirošov ve výši 42,44 Kč a pro obec 

Podolí ve výši 37,48 Kč. 

Hlasování: PRO 10 PROTI 0 ZDRŽEL SE 3 (J. Smažil, J. Dostálová, J. Koloušek) 

Návrh: Schválit dvousložkovou cenu vodného a stočného včetně DPH pro městys Bobrová ve výši 

110 Kč - tj.55 Kč vodné, 55 Kč stočné. 

Usnesení: ZM neschvaluje dvousložkovou cenu vodného a stočného včetně DPH pro městys Bobrová 

ve výši 110 Kč - tj.55 Kč vodné, 55 Kč stočné. 

Hlasování: PRO 6 PROTI 4 (J. Straková, J. Koloušek, J. Smažil, R. Starý) ZDRŽEL SE 3 (M. 

Srnský, V. Kašpárek, J. Dostálová) 

 

Návrh: Pan Starý navrhuje schválit dvousložkovou cenu vodného a stočného včetně DPH pro městys 

Bobrová v loňské výši - 100 Kč - tj.49 Kč vodné, 51 Kč stočné. 

Usnesení: ZM neschvaluje dvousložkovou cenu vodného a stočného včetně DPH pro městys Bobrová 

v loňské výši - 100 Kč - tj.49 Kč vodné, 51 Kč stočné. 

Hlasování: PRO 6 PROTI 3 (J. Strnad, L. Mikišek, P. Žilka) ZDRŽEL SE 4 (Z. Smažilová,                     

R. Limlová, J. Smažil, J. Pokorný) 

 

6. Informace o dílčím přezkumu hospodaření za část roku 2024 – přezkum se uskutečnil 13.11.2024 

odborem kontroly Krajského úřadu kraje Vysočina. Přezkumem byly zjištěny nedostatky:  

Chybné vyplacení odměn Mgr. Radce Limlové, místostarostce, dále starostce Zdeňce Smažilové          

a náhrada za dovolenou Jiřímu Kolouškovi. Všem bylo vyplaceno méně, a protože se jedná o zákonný 

nárok, budou doplatky provedeny v nejbližším výplatním termínu. Dále nebyla podaná písemná zpráva 

o nápravě chyb a nedostatků uvedených ve zprávě o výsledku přezkumu hospodaření do 15 dnů, 

bohužel nelze napravit. Je nutné na termíny pamatovat a do 15 dnů od projednání zprávy 

informace poslat.  

Dalším nedostatkem je neschválení účetní závěrky do 6 měsíců po jejím sestavení. Zastupitelstvo 

městyse schválilo dne 15.4.2024 Závěrečný účet městyse Bobrová, ale v usnesení musí být uvedeno, 

že ZM schvaluje Závěrečný účet včetně účetní závěrky za rok 2023 v předloženém znění.  

Dále v oblasti zadávání veřejných zakázek byla 1 měsíc po termínu zveřejněna smlouva na NEN 

s firmou Tom Top a zřejmě bude stejný problém s pozdějším uveřejněním s firmou ROP stav na 

opravy komunikací. Náprava chyb je zajištění uveřejňování včas, máme již zaslané vlastní 

přístupové údaje do NEN, kde podle legislativy je nutné vkládat i další údaje jako je skutečně 

uhrazená cena atd.  

Dále nám bylo kontrolou vytknuto usnesení č.15 /2024 ze dne 24.6.2024 ohledně povýšení pravomocí 

rady schvalovat rozpočtové opatření do výše 500 tisíc Kč, kde není bližší specifikace. Návrh usnesení 

tedy zní ZM schvaluje udělení pravomocí radě městyse schvalovat rozpočtové opatření až do výše                     

500 tisíc Kč na jednotlivý paragraf =závazný ukazatel.  



Další závady, které nejdou napravit, a ještě se vyskytují ve zprávě je nezveřejnění záměru na 

pronájem pozemku VIVA servis a poskytnutí mimořádných odměn členům rady.  

Nedostatky musí být napraveny a informace o nápravě musí být poslána do 15 dnů na KV.  

Návrh: Schválit uvedené opatření k nápravě chyb z přezkumu hospodaření  

Usnesení: ZM schvaluje uvedené opatření k nápravě chyb z přezkumu hospodaření 

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0   

 

7. Záměr č.11/2024 prodej pozemku k.ú. DB – žádost podal pan Michal Král, který žádá o odkup 

pozemku parcela číslo 667, ostatní plocha, výměra 60 m/2. Pozemek leží uprostřed soukromých parcel 

a není k němu přístup z jiného obecního pozemku. Záměr byl zveřejněn na obou úředních deskách od 

21.11,.2024 dosud.    

      Návrh: Schválit záměr č. 11/2024 na prodej pozemku parcela číslo 667, k.ú. Dolní Bobrová za cenu  

      200 Kč za m/2 

Usnesení: ZM schvaluje záměr č. 11/2024 na prodej pozemku parcela č. 667, k.ú. Dolní Bobrová za 

cenu 200 Kč za m/2 

Hlasování: PRO 10 PROTI 1 (J. Smažil) ZDRŽEL SE 2 (J. Pokorný, V. Kašpárek) 

 

 

8. Záměr č.12/2024 pronájem nebytového prostoru v čp. 150 k.ú. HB – žádost podal pan Kabuďa 

Viva Servis s r.o., který žádá o pronájem prostor o výměře cca 10 m/2 pod schodištěm, bývalé WC a 

úklidová místnost pro pečovatelskou službu, cena nájmu 500 Kč, doba nájmu minimálně 1 rok.                          

Záměr byl zveřejněn na obou úředních deskách   od 21.11.2024 dosud.  

      Návrh: schválit záměr č. 12/2024 na pronájem části nebytových prostor v čp. 150, bývalé WC a  

     úklidová místnost, cena 500 Kč měsíčně. 

     Usnesení: ZM neschvaluje záměr č. 12/2024 na pronájem části nebytových prostor v č.p. 150, bývalé       

     WC a úklidová místnost, cena 500 Kč měsíčně 

Hlasování: PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 6 (J. Smažil,  

J. Straková, L. Mikišek, J. Koloušek, R. Starý, J. Dostálová) 

 

9.  Chodníky DB u kostela a od terminálu Šidlova ulička.  Zastupitelstvo městyse zatím nerozhodlo, 

jak se bude dál postupovat, existují nějaké studie na chodníky, do Šidlovi uličky dokonce 2 verze. 

Problémem chodníků se mělo zabývat pracovní setkání zastupitelstva v dubnu 2024, kde nebyl 

přítomen p. Koloušek, aby vysvětlil, jak dalece je v jednání s projektantem.   Pokud se budeme 

problémem chodníků v příštím roce chtít zabývat, tak navrhuji přizvat odborníka na dopravu a 

bezpečnost, nechat zpracovat studii, která bude řešit situaci celkově chodník třeba i s podélným stáním 

kolem silnice proti benzínce až po chodník na terminál. Nemá asi úplně cenu budovat pod kostelem 

chodník cca 20 m dlouhý, který na nic nebude navazovat, není ani na této straně VO. Pokud budeme 



potom třeba žádat o dotaci na takovouto stavbu, tak budeme muset mít posudek a také nemusíme na 

dotaci dosáhnout. Stejně je tomu v Šidlově uličce, kde buď chodník zúží komunikaci na 3,75 m, nebo 

se bude budovat chodník, který si vyžádá další vstupní investice. Tímto problémem se zaobírala i rada, 

která odsouhlasila přizvání nějakého kompetentního odborníka.  

     Návrh: Přizvat na jednání Ing. Charvátovou na pracovní zastupitelstvo a upřesnit a ujednotit  

      další postup z pohledu bezpečnosti a dalšího zpracování projektové dokumentace   

     Usnesení: ZM schvaluje přizvat na jednání paní Ing. Charvátovou na pracovní zastupitelstvo                     

     a upřesnit a ujednotit další postup z pohledu bezpečnosti a dalšího zpracování projektové  

    dokumentace     

Hlasování: PRO 13 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

10.  Schválení DPP na prohrnování sněhu s p. Kolouškem (člen ZM) – zákon ukládá uzavření dohody 

či pracovního poměru se členem zastupitelstva projednat a schválit zastupitelstvem. Pan Koloušek se 

nabídnul, že by vypomáhal za nemocného p. Maška zajišťovat zimní údržbu – tj. prohrnování 

traktorem. Prozatím je dohodnuto, že prohrnování traktorem zajistí p. Broža, p. Ptáček zajišťuje posyp 

a p. Samek vypomáhal Magmou a ručně čistil chodníky, terminál a místa nepřístupná technice. 

Bohužel v pátek se rozbila Magma, p. Konečný nám vyčíslí cenu opravy motoru, ale dle jeho názoru 

už to opravdu nemá cenu.   

     Návrh: schválit dohodu o provedení práce na prohrnování sněhu se členem zastupitelstva městyse p.  

     Jiřím Kolouškem  

     Usnesení: ZM neschvaluje dohodu o provedení práce na prohrnování sněhu se členem zastupitelstva  

     městyse p. Jiřím Kolouškem  

   Hlasování: PRO 1   PROTI 2 (L. Mikišek, P. Žilka) ZDRŽEL SE 10 (J. Dostálová, J. Koloušek, Z. 

Smažilová, R.Limlová, R. Starý, M. Srnský, J. Pokorný, V. Kašpárek, J. Smažil,  J. Strnad) 

 

11.  Cenové nabídky kamery – nabídkou se zaobírala rada městyse a bylo odsouhlaseno kamery na 

skládku směr Moravec neinstalovat.  

                                                                              ZM bere informaci na vědomí  

  

Informace o investičních záměrech:  

a. Dílna a sklad – stavba finišuje, zatím bylo proinvestováno 5 139 055 Kč. Dílo bude předáno 19.12.2024. Cena 

díla bude vyšší než dle SOD, je to z důvodu jiného řešení elektroinstalace a použití menšího množství vlastních 

desek a trámů. Další náklady mimo SOD budou na úpravu terénu areálu a pořízení hlavní brány na dálkové 

ovládání, zakoupeny byly kamna do dílny, dále bude potřeba řešit vybavení dílny apod. 

b. Oprava střechy č.p. 150 - dílo je ukončené a předané, cena je 949 532,10 Kč.    Mimo smlouvu byla natřená i 

střecha boční kolny (zajistil p. Mička), byly zde také osazeny okapy. Dále byl opraven štít domu, který byl původní 

jen z dutých cihel a nevystužený, žádnými sloupky, opravu prováděl p. Kabuďa, cena včetně materiálu, cena 



104 203 Kč. Pan Mička uklidil půdu, vynosil v kýblech 3 vozíky a odvezl to ještě do sběrného dvora. Byly to věci, 

které tam zůstávaly po původních nájemnících např. kamna, kachle, sklenice, plechovice, zbytky nábytku, rumisko 

po komínech, Na akci jsme obdrželi dotaci z POV 150 tisíc Kč. 

c. Stavba enviromentální učebny Enviromentální učebna – byly zahájeny zemní práce, firma počítá nalitím                

.  základové desky, další práce budou pokračovat na jaře 2025. Po odkrytí zeminy se narazilo na betony z bývalé              

. ČOV, jejich částečné odřezání také nebylo v nabídce, dále jsou v řešení kanalizační šachty. Termín dokončení               

. 05/2025. Firma během zimy bude chystat dřevěné prvky a gabiony. 

d. Oprava zázemí hasičské zbrojnice – minulý týden proběhnul 6. KD, pokračují zatím bourací práce, omítkou 

vyrovnávají se křivé zdi. Průběžně se řeší problémy, které před odstraněním dlažby a kachliček nebyly vidět, Dílo 

bude uhrazeno až po dokončení v 05/2025.                                                                                                                       

e. Informace sběrný dvůr – v platnosti je nový ceník a provozní doba sběrného dvora. Novou povinností      

od r. 2025 je sbírat i textil, rada městyse schválila i další umístění 3 ks kontejnerů, které máme v rámci     

předcházení vzniku odpadu a odvoz zajišťuje Textil Eco, 1 kontejner odváží AVE. f. Oprava komunikací 

Ke hřišti a Kapličky, opraveno o 134 m/2 více za cenu dle cenové nabídky, cesta Ke Hřišti   1 308 000 

Kč a Kapličky 838 772 Kč. Navíc byl opraven vjezd ke hřbitovu na HB 34 m/2 28 628 Kč bez DPH. 

Opravy provedla firma ROP-STAV. Dotazy a připomínky k opravě cest zodpoví Z. Smažil na příštím 

zasedání.                                                                                                                                                                  

g. Projekt rozšíření sítí u Kaňovce – projekt bude zpracován na rozšíření sítí, včetně cesty. Rada již    

projednávala žádost o vyjádření k novostavbě RD Břečkových.                                                                                         

h. Projekt výměna plynových kotlů v ZŠ – prozatím zde byl p. Brodský, projektant. Zpracuje projekt na     

výměnu jednoho kotle. Kotle jsou původní, jak už bylo řečeno při projednávání rozpočtu.                                       

ch. projekt strouha za Chalupovými – bylo vyhlášeno otevřené výběrové řízení uveřejněné v NEN,       

přihlásit se může kdokoliv. Kraj Vysočina hodlá započnout s realizací oprav v červnu 2025, potřebují      

od nás písemně informativní záznam, jak jste na tom se záměrem. Potřebovali by  nějakou zprávu 

písemně, popř. vypsanou soutěž (odkaz), abych mohl cokoli doložit obchodnímu  oddělení. Potřebují 

doklad k doložení do soutěže, aby mi to pustili dál. Výběrové řízení bylo vyhlášeno,   termín pro otevírání 

obálek 10.1.2025, cena 1 736 000 Kč bez DPH.                                                                                                                

i.  Rosinec – vyhlášeno otevřené výběrové řízení v NEN, lhůta pro podání nabídek je 22.1.2025 do  10 

hodin, cena díla 3 666 590 Kč.  

 Dále ve středu přiveze p. Trnka z Vodaservisu projekt na intenzifikaci a bude možné v lednu – 

únoru žádat o dotaci na intenzifikaci úpravny vod  

 Včera přišel e-mail, že žádost na FW ČOV a vodárna byla zaregistrována v systému AIS SFŽP, čeká se 

na kontrolu  

Diskuse 

- Pí Straková – Ouantum za bytovkou na HB (jak to vypadá), realizace aleje u školky 

- Hanka Smutková – jestli se v roce 2025 bude dít něco s Potácekou 

- Pan Bílý – zda existuje nějaký výstup na optiku – neexistuje 



- Pan Pokorný – dlouho svítí VO 

- Paní Smutková – jak to vypadá s novými pozemky, úkoly městyse na rok 2024 a jaké plány má 

městys na rok 2025 

- J. Smažil – umístění zrcadla k Hájkům na tyčku od rozhlasu 

- Pracovní zastupitelstvo s paní Ing. Charvátovou je domluveno na 13. 01. 2025 

od 15:00 na místě samém 

Závěr – pí starostka poděkovala všem za účast, popřála zastupitelům a přítomným pevné zdraví. 

Poděkovala členům zastupitelstva za pomoc, obzvláště p. R. Starému za pomoc při realizaci stavebních 

záležitostí.  Z. Smažilovi za pomoc při řešení oprav komunikací, p. J. Pokornému za péči o stránky, 

hasičům a povodňové komisi za profesionální přístup ke krizovým událostem. Dále všem zaměstnancům a 

občanům, kteří jsou ochotni pomáhat a pomáhají.  

 

Bobrová dne 16.12.2024 

Zapsala: Mgr. Radka Limlová  

 

 

Komise návrhová:                                                                 Ověřovatelé zápisu:  

                                                                                                  

Jan Pokorný                                                                              Mgr. Jaroslav Strnad  

 

Miloš Srnský                                                                            Jana Dostálová 

                                                                                                  


